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Subject: RE: Voorbereiding debat wat betreft Reactie op motie SP over stoppenprivatisering Intravacc
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geeft aan dat ook Hugo geinformeerd moet worden. Had ik nu

ver: EEL 15 (EET) EM emir.
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Onderwerp: RE: Voorbereiding debat wat betreft Reactie op motie SP over stoppen privatisering Intravacc

En ik zie nu mail...

En de antwoorden op onderstaand. Tis wat veel informatie, lijkt me wel even goed om rond de tafel te zitten.

a. Beiden lijkt me wel iets waar aandeelhouder (of opdrachtgever omdat het een andere besteding wordt) over gaat.

En ik heb zelf geloof ik het woord haalbaarheidsstudie, of verkenning de wereld in geholpen, maar het gaat over het

Conceptual Process Design (CPD) waarmee feitelijk de werking van de fabriek en al haar processen worden

gedefinieerd.

Heeft een van jullie de haalbaarheidsstudie?

Groeten 5.1.2

Onderstaand van copy paste passages van de documenten die we begin feb hebben ontvangen.

Intravacc gaat op het USP Bilthoven een essentiéle multi-purpose vaccin productie faciliteit realiseren in samenwerking met

Bilthoven Biologicals (BBIO), Poonawalla Science Park (PSP/USPB) en de Stichting Anthonie van Leeuwenhoek terrein (Stichting

Alt). Intravacc zelf heeft de vaccinproductiekennis, de eigen R&D voor ontwikkeling van vaccins en heeft binnenkort (einde 1°

kwartaal 2021) de beschikking over een faciliteit voor GMP proefproducties tot 200 liter. BBIO heeft kennis en ervaring met

grootschalige productie en PSP/USP met het beheer van een gespecialiseerd terrein. De Stichting Alt beheert de

omgevingsvergunning van het terrein en alle bijbehorende vergunningen. Defaciliteit vraagt een investering van circa € 100

miljoen en kan in 30 maanden worden ontwikkeld en gerealiseerd

Het eerder door Intravacc verrichte haalbaarheidsonderzoek is inmiddels, na consultatie van de samenwerking

partners, door Intravacc vastgesteld. Er een Intentieverklaring getekend met Bilthoven Bilogicals (BBIO), Punawalla

Science Park / Utrecht Science Park Bilthoven (PSP/USPB) en de stichting Anthonie van Leeuwenhoek Terrein

(Stichting Alt) om de faciliteit te realiseren. Deze notitie vormt de (eerste) fase van het uitwerken van de plannen
om een multi-purpose vaccin faciliteit waarmee Nederland direct de beschikking krijgt tot vaccinproductie in geval
van een pandemie.
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Deze notitie gaat over de eerste twee fasen van het project (duur circa 6 maanden). De eerste fase betreft het

Conceptual Process Design (CPD) waarmee feitelijk de werking van de fabriek en al haar processen worden

gedefinieerd. Daarna volgt fase 2 en dit betreft de uitwerking van het definitief ontwerp (DO) tot en met de

aanvraag van de omgevingsvergunning. Tevens wordt in deze fase een technische omschrijving gemaakt voor het

selecteren en contracteren van uitvoerende partijen. Deze 6 maanden zijn onderdeel van de voorziene 30 maanden

om de faciliteit te realiseren.

Parallel aan deze uitwerking zal Intravacc samen met de samenwerkingspartners een business case en een

financieringsplan ontwikkelen.

Mob: +31

Verzonden: zaterdag 20 februari 2021 08:31

SUPER maar voleens mij heeft Intravace met

Vriendelijke groeten,

Directie Publieke Gezondheid

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 19 feb. 2021 7:45 PM

Aan: : ] ) @minvws.nl>

<EAR@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Voorbereiding debat wat betreft Reactie op motie SP over stoppen privatisering Intravacc

Hoi Allemaal,

Dank voor jullie reactie!

Bijna alle suggesties heb ik overgenomen en hieronder reageer ik op de vragen.

- EE Weten we dit zeker? Moet VWS toestemming geven of is het wenselijk en in goede verhoudingen dat Intravacc

dit met de aandeelhouder bespreekt?
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De aandeelhoudersvergadering moet goedkeuring verlenen aan activiteiten die de strategie raken en/of er (grote) investeringen

worden gedaan.
- IEE of hebben we daar wel geld voor toegezegd? Het kan natuurlijk wel dat ze daarvoor geld/fte gebruiken dat wij

betalen voor onderzoeksopdrachten e.d..

Dit weet ik niet en moeten we denk ik van wegblijven als jullie het als opdrachtgever ook niet zeker weten

Voor het debatdossier mogen er maar 2 Q&A’s worden opgenomen. lk stel voor om voor 2 en 3 te gaan en de overige Q&A's

achter de hand te houden. Voor de volledigheid heb ik ook Q&A’s over de benoeming van Bruins toegevoegd. Deze versie stem ik

met EER en mochten jullie nog opmerkingen hebben hoor ik het graag.

Fijn weekend!

croet, JEXER

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 17:39

s12e 5128.1.2¢¢ 5.1.2e )) minvws.nl>;
<CRFLN ® minvws.nl>

Onderwerp: Voorbereiding debat wat betreft Reactie op motie SP over stoppen privatisering Intravacc

Hierbij mijn opmerkingen bij de voorbereiding.

Als je inderdaad maar twee QenA’s mag meesturen, zou ik inderdaad voor de 2° en de 3° gaan.

Bijgevoegd ook nog een QenA die ik eerder had gemaakt voor een notaoverleg.

Fijn weekend (hoop ik)!

Groeten 5.1.2e


